

အစီရင်ခံစာ အဖွဲ့ဝင်

ဤအစီအစဉ် 2021-2022 ပညာသင်ဆောင်ရွက်ခြင်း Tukwila ခရိုင်
ဝက်ဘ်ဆိုက်အပေါ်ပေါ်ရေးအဖွဲ့(Tukwila School District (TSD)) ၏ ပညာရေးဖွဲ့စည်း ဝက်ဘ်ဆိုက်သား
ဖြည့်စွက်ရေး၊ ပျံ့နှံ့ရေး၊ တက္ကသိုလ်ရေး အစီအစဉ် ဖော်ပြပေးပါသည်။ လူမှု၊ မိတ္တူကူးပြောင်းရေး၊
ဝက်ဘ်ဆိုက်ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ အသက်ဥပဒေနှင့် တုံ့ပြန်မှုတိုးတက်ရေး
ပူးပေါင်းကာ ဤအစီအစဉ် ရေးဆွဲထားပါသည်။ ဒါဂရမ်ဘုတ်အဖွဲ့က ဤအစီအစဉ် 2021 ခုနှစ်
မေလ 25 ရက်နေ့မှစ၍ ခြေလှမ်းပေးပြီး ဤအစီအစဉ် အပိုင်း ရှစ်ခု ပါဝင်ပါသည်။

ပျံ့နှံ့ရေး၊ တက္ကသိုလ်ရေး အစီအစဉ် ဝက်ဘ်ဆိုက် TSD ၏ လူမှုရေးဖွဲ့စည်း သာတူညီမျှမှု
တူးဖော်မှု [Race and Equity tool TSD draft 2 \(1\).docx](#) ကို ဖတ်ရှုပေးနိုင်ရန် ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ
ဝေငှားပေးခဲ့ပါသည်။ ဤရလဒ်ကို ဦးတည်သော အစီအစဉ် ရေးဆွဲခဲ့ပါသည်။
ကြမ်းပုံပုံစံ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်အပေါ်ပေါ်ရေးအဖွဲ့၏ ပညာရေးဖွဲ့စည်း ဖြည့်စွက်ရေး/ လူမှု-
စိတ်ဓာတ်ရေးဆွဲမှု သင်္ချာ၊ အခြေအခံ အကဲဖြတ်မှုစနစ်ဆေးစစ်မှုနှင့် အင်အားစုအဖွဲ့အစည်း
ပံ့ပိုးရေးကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် လိုအပ်သည့် အနာဂတ်အစီအစဉ်ကို ဝက်ဘ်ဆိုက်
သတိပေးပါသည်။ သာတူညီမျှမှု၊ ဆန်းစစ်မှုနှင့် တူးဖော်ရေး ဝက်ဘ်ဆိုက်၏ အားနည်းချက်ကို
ဆန်းစစ်ရန် အကဲဖြတ်မှုစနစ်ဆေးစစ်မှု၏ ရလဒ်များကို ပျံ့နှံ့ရေးသင်တန်းအားဖြင့်
ဝက်ဘ်ဆိုက်အဖွဲ့အစည်းအကဲဖြတ်မှုစနစ်ဆေးစစ်မှု နည်းပညာပံ့ပိုးမှု
ဖြည့်စွက်ရေးအထောက်အကူပေးမှုကို ငုတ်တုတ် သတိပေးပါသည်။

ဝက်ဘ်ဆိုက် ဝက်ဘ်ဆိုက်သင်တန်း ပစ္စည်းပံ့ပိုးမှုများ ထပ်ဆောင်း သင်ကြားနိုင်မှု၊ ထပ်ဆောင်း
ဝက်ဘ်ဆိုက်တက္ကသိုလ်၊ အခြေခံပညာ ဝက်ဘ်ဆိုက်ပျံ့နှံ့မှု၊ ဝေငှားရေးဝက်ဘ်ဆိုက်၊ ဆက်တိုက်ရေး
တက္ကသိုလ်အဖွဲ့အစည်း၊ ဘုံအကဲဖြတ်မှုစနစ်ဆေးစစ်မှု၊ မူလကိရိယာရေး သင်္ချာ (K-4 Literacy)၊
သာတူညီမျှမှု အဆင့်သတ်မှု၊ အလှူအတန်း၊ ရက်စွဲ သင်ကြားမှု၊ မိတ္တူကူး (ရရှိအေချုရီ
အဖွဲ့အစည်းများ Community-Based Organizations (CBOs))၊ သင်တန်းပျံ့နှံ့မှု၊
အားလုံးပါဝင်ရေး အလှူအတန်း၊ ဆရာပြုမှု သင်္ချာ/ ပေရာဂျေ့ချ်ခံသော သင်္ချာ၊
အလှူအတန်းပြုပါဝင်မှု ပံ့ပိုးမှု၊ စနစ်၊ စံနှုန်းကို ကြာဟမှုနှင့်စေ့စပ်မှု၊
ပေရာဂျေ့ယူပျံ့နှံ့မှု သင်္ချာ၊ SEL (Social and emotional learning - လူမှုရေးဆိုင်ရာဖွဲ့စည်း
စိတ်ဓာတ်ရေးဆွဲမှုကို လေ့လာသင်္ချာ) ဖွဲ့စည်းမှုစနစ်ဆေးစစ်မှု အထောက်အကူပေးမှု၊ ဗဟုက
ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်း (ဆရာ/ဆရာမတို့ကို စည်းစိမ်းပေးမှု၊ အသက်ဥပဒေဆိုင်ရာ
တူညီသော ဝက်ဘ်ဆိုက်အပေါ်ပေါ်ရေးအဖွဲ့ကို အတန်းအလိုက် သင်ကြားမှု)၊ ဝက်ဘ်ဆိုက်၏

အစီရင်ခံစာ အဖွဲ့ဝင်ပို့

ဆက်တိုက်သော အဖွဲ့ဝင်များသည် ဘာသာစကားပညာရေးကို ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများလည်း ထည့်သွင်းထားပါမည်။

3. ဤစံနှုန်းသည် ဘာသာစကားပညာရေးကို ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများလည်း ထည့်သွင်းထားပါမည်။ ဤစံနှုန်းသည် ဘာသာစကားပညာရေးကို ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများလည်း ထည့်သွင်းထားပါမည်။ ဤစံနှုန်းသည် ဘာသာစကားပညာရေးကို ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများလည်း ထည့်သွင်းထားပါမည်။
4. ပုဂ္ဂိုလ်များသည် မတူညီသော စံနှုန်းများကို မက်သုဒ္ဓါ၊ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများက အလုပ်ကိုင်ရာ တိုးတက်မှု၊ ရလဒ်များအပေါ် အခြေခံထားပြီး ကြားနားမှု၊ ပံ့ပိုးမှု၊ ဆက်လက်ပံ့ပိုးမှု၊ ဆရာ၊ ဆရာမအားလုံးတို့သည် ကြားနားမှု၏ ဘာသာစကားအဖွဲ့ဝင်တို့၏ ဝန်ထမ်းများကို သွင်းရောက်ခြင်းဖြင့် 2022 ခုနှစ် ဝန်ထမ်းချိမ်းညှိမှု WIDA (World-Class Instructional Design and Assessment - ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း အဆင့်မြင့် သွင်းရောက်မှု၊ အကဲဖြတ်မှု) စံနှုန်းများအတိုင်း ဆောင်ရွက်ပါမည်။
5. WIDA (World-Class Instructional Design and Assessment - ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း အဆင့်မြင့် သွင်းရောက်မှု၊ အကဲဖြတ်မှု) စံနှုန်းများသည် အကူအညီပေးခြင်းဖြင့် ကြားနားမှု၏ ဝန်ထမ်းများကို ကူညီပံ့ပိုးပေးလိုပါသည်။ ပညာရေးအဖွဲ့ဝင်များသည် ကြားနားမှု၏ အချိန်နှင့် ယှဉ်ပြိုင်မှုများ စည်းကမ်းများအတိုင်း အတန်းအဆင့်အားလုံးအတွက် PLC (Professional Learning Communities - ပေရာဖူလွယ် သွင်းရောက်မှု၊ အသိုင်းအဝိုင်း) ခြုံငုံပြီးလျှင် 2021 ခုနှစ် မေလတွင် WIDA (World-Class Instructional Design and Assessment - ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း အဆင့်မြင့် သွင်းရောက်မှု၊ အကဲဖြတ်မှု) စံနှုန်းများကို ကြားနားမှုလည်း စတင်သုံးပြုခဲ့ပါသည်။